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Verksamhetsplan 2025 
 

Styrelsens mål 2025  

• Lärbro IF har som vision och huvudsaklig idé att finnas till för barn och ungdomar i 
Lärbro med omnejd, och ge möjlighet till roliga, fostrande och hälsosamma fritids-
aktiviteter. Detta för att Lärbro IF ser det som en investering för framtiden och en 
viktig uppgift att kunna ge förutsättningar för en enkel och meningsfull fritid för de 
barn och ungdomar som vi har här. 

• Vi vill också erbjuda aktiviteter för vuxna med friskvårdsinriktning och på 
motionsnivå för att främja välbefinnandet och stärka gemenskapen i bygden. 

• Att underhålla och rusta Forsavallen så att det förblir en mötesplats både för våra 
organiserade aktiviteter men även en mötesplats för stora som små att ha 
spontanidrott på. En plats för motion och hälsa i bygden.  

• Att alla vi ska vara en ansvarsfull förening, där vi vuxna är bra förebilder och goda 
lyssnare för våra aktiva barn och ungdomar i föreningen.  

• Att vi gör det här tillsammans för alla medlemmar och för föreningen. Det ska gå en 
röd tråd genom alla våra verksamheter oavsett idrott. Samma värderingar, samma 
filosofi, samma hjärta         

 

Framtida planer/ Övrig verksamhet – 

 

Klubbstugan Forsavallen 

Vi har en ambition om att Klubbloken ska finns till för våra aktiva medlemmar för samkväm 

som tex lagträffar och utbildningar inom föreningen men också att lokalen ska kunna 

användas av spelare innan och efter träning för att tex kunna inta ett mellanmål eller en 

plats att landa på när man kommer med bussen innan träningen börjar. Vi har också som 

ambition att fortsätta rusta kiosken och ev. Förbättra köket. Vi kommer fortsätta att jobba 

för att Klubbstugan ska vara öppen så mycket som möjligt men ser också att det finns 

utmaningar ha ytor obemannade. Vi har under 2024 fått flera förfrågningar om att hyra ut 

lokalen för olika tillställningar som födelsedagsfiranaden men det har varit svårt att hyra ut 

då det ofta varit på helgen och då har vi ofta själva varit igång med matcher och har kiosken 

öppen. Vi har idag också vissa utmaningar med att vissa delar av avloppstammen är i dåligt 

skick och orsakar tråkiga stopp i avloppet vilket också begränsar oss från att hyra ut lokalen 

innan det är åtgärdat.  

Grönytor på Forsavallen:  

Vi hoppas kunna hitta en bra och smidig lösning med bevattning av grönytorna på 
Forsavallen under 2025 och har sökt stöd för att få ekonomiska krafter att genomföra det. Vi 
hoppas även kunna få upp den digitala klockan/måltavlan inför fotbollssäsongen.  
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Verksamheterna – 

 

Fotboll  

 

Mix-6 (Ledare: Susanne Hedlund) 

Verksamhetsplan 2025 

Laget kommer att delta med 2 lag i DG-cup. 

Inomhusträningen börjar i Lärbro skola. Så fort vädret och anläggningen tillåter så kommer 

träningen att ske på Forsavallen. 

Laget kommer att spela sammandrag 3 mot 3 även 2025. 

Separat träning kommer att påbörjas för barn födda 18 - 19 under januari. 

Som vanligt är ledarbiten ett problem men styrelsen jobbar på det med full styrka. 

 

 

 

Pojkar/Flickor 15/16 (Ledare: Tuva Hansson)  

För säsongen 2025 planerar laget att spela 7mot7 och prova på seriespel. Vi kommer att 

träna 1 dag i veckan under inomhussäsongen och det är söndagar kl 17:00 

När utomhus säsongen drar i gång tänker vi träna 2 gånger i veckan. Sen så hoppas vi att 

den positiva utvecklingen fortsätter! Och att vi kan få in lite fler spelare. 

Vi som kommer att hålla i laget är Tuva med stöd och hjälp av Christer. 

Pojkar födda 2013/2014 (Ledare: Jonas Engström)  

Verksamhetsplan 2025 p-11år 

Starta med DG-cup. Har anmält till o spela 7 mot 7 även i år eftersom jag anser att dom 

behöver lite mer kött på benen innan 9 manna. Tanken är att få åka iväg på cup i sommar. 

Gå ut på grus i mars o köra 2ggr veckan. Försöka få säsongen kortare med tex lite 

kvällsmatcher för det tycker dom flesta tränarna i serien. Vi är 16 spelare nu så kommer 

köra hårdare på att träningsnärvaro ger mer speltid. Målet är även o jobba vidare på att få 

dom att förstå att man måste träna o ta i på träningarna för att bli bättre o få bättre 

kondition, då blir det lättare o spela matcher. Inte alltid lätt men de är målet och att få ihop 

gruppen ännu bättre. Lägga i en högre växel som tränare helt enkelt o få ett bra slutresultat 

som grupp när året är slut. 
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Flickor 11 (födda 2012 - 2014) (Ledare: Sebastian Swahnbeck) 

Spelat DG-Cup med 2 lag, med väldigt bra resultat och så tyckte tjejerna det var jättekul att 

få spela matcher! 

Framåt tänker jag att vi kämpar på Inomhus till det är tjänligt väder utomhus, för att sedan 

gå på grus eller konstgräs. 

I år skall vi spela 9 mot 9 med målet att få tjejerna att hitta "sin" plats samt att lära sig spela 

på större yta med lite fler regler att ta hänsyn till. 

Vi vill spela Bullerby Cupen i år igen fast då 9 mot 9. 

Mitt mål som tränare är att få tjejerna att vilja komma på träningarna samt att få dom att 

verkligen längta till nästa träning/match. Få tjejerna att känna att dom utvecklas inom 

fotbollen Målet är att ha minst 95% närvaro i medel under 2025, På en trupp på 16 spelare. 

Vi skall träna 2 ggr/vecka när det är träning på gräs på forsavallen. Var 4e träning skall vara 

mer lagd åt fys träning. Jag kommer också introducera lite teori, regler, visa övningar på 

tavla innan träning mm. 
 

 
 

Pojkar födda 2011/2012 (Ledare: Alf Hansson)  

Vi kommer att ha ett samarbete med Gotlands Bro, och avsikten med det är att ska bli fler 

på träningarna och hjälpas åt med spelare i respektive lag. Vi har anmält ett lag till P12 (7 

mot 7) och ett lag P13 (9 mot 9). Matcherna är tänkt att 7 mot 7 spelas i Bro och 9 mot 9 i 

Lärbro. Namnet på lagen har vi inte riktigt bestämt. Träningarna under säsongen har vi inte 

riktigt bestämt än. Nu under Försäsongen kommer vi träna 3 gånger veckan 2 konstgräs 1 

grus vi kommer även att ha lite teori. Vi skulle även vilja åka på Bullerby cup. 

Våra spelare som är födda 2011 och 2012 kommer under året att få möjligheten att åka på 

spelarutbildning med Gotlandsfotbolls förbund. 

 

 

 

Flickor 2009 - 2011 (Ledare: Jimmy Jonsson & Terese Sjöqvist)  

Vi har tyvärr inte haft ett klokt möte med laget om hur dem vill att vi ska gå vidare framåt, 
men vi fick fram några idéer. 
• Nu vet vi inte riktigt hur serien kommer att se ut men vi hoppas att det kommer att bil en 
damjuniorserie med 11 mot 11 spel. 
• Vi hoppas att vi kommer att förstärka upp med lite fler spelare från Fårösund. Vilket gör 
att viverkligen behöver jobba med lagsammanhållning. Så att vi får dem spelarna att känna 
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sigvälkomna. Vi kommer även fråga Marcus och Marie om dem skulle vilja komma med då 
det kanske blir lättare för tjejerna. 
• Laget vill at vi ska köra 3 träningar i veckan. Vi hoppas att vi kan få några tjejer från 
Hangvar som kan komma på våra träningar och hjälpa till så att få upp ett högre tempo på 
träningarna. 
• Dem tycker att vi ska börja jobba lite mer med att ha en spelidé som vi ska träna på (riktigt 
roligt att höra). 
• Dem vill att vi lägger upp träningar med inriktning på olika delar så att vi under tex 
onsdagar i några veckor tränar på passningar, då vi går in och fördjupar oss i allt som rör det. 
Man märker att dem själva vill lära sig och utvecklas vilket är riktigt roligt. 
Få någon annan som håller i träningarna ibland tex fys, målvaktsträning 
• Att kunna köra några träningsmatcher 
• Vi hoppas att vi även i år kan åka iväg på en Cup på fastland. Tjejerna var överens om att 
vi kommer att behöva jobba, så att vi får in en del pengar. 
• Vi pratade mycket om gemenskap och respekt på träningarna. Mobilerna ska ligga i vår 
svartaväska. När vi är på träningen så är det träningen som är det viktiga och inte vad 
man gjorde i skolan idag. Det får dem prata om innan och efter träningen. Detta höll 
tjejerna med om. 
• Vi skulle vilja ha ut en dietist som kan hjälpa till att få tjejerna att förstå hur viktig kosten 
är, denna är verkligen ett måste! 
• Lägga över kioskansvaret på föräldrarna, så vi inte behöver jaga till varje match. 
Fungerade bra 2024. 
• Blir det en damjuniorserie så kommer förbundet att tillsätta domare vilket känns väldigt 
skönt. 
 

Budget/plan för 2025 
• Att vara med i seriespel 
• Att vara med i någon inomhus cup tex DG-cup 

• Vi behöver fler bollar 5or 
• Matchstället skulle behövas att uppdateras då några tröjor börjar att 
släppa trycket och vi behöver fler tröjor om vi blir fler spelare. 
• Åka iväg på någon cup på fastlandet hade varit roligt. 
• Vi skulle kanske haft ett bortaställ i annan färg. 
 
 
 

Pojkar 14 födda 2009 - 2011 (Ledare: Hampus Larsson)  

Inför kommande säsong 2025 så lägger vi mer fokus på hur vi skall spela och varför, vad 
händer och vad blir konsekvensen. Jag tror och vet att många av spelarna kommer växa mer 
på 11 manna då vi får lite extra tid med bollen än på 9 manna! Vi är dock bara 11 stycken i 
truppen i dagsläget…. Men vi hoppas på att fler ansluter om ryktena stämmer! Jag kommer 
även ta hjälp av folk utifrån med träningar och målvaktsträningar för att öka lärandet! 

• Lagträning 2-3 ggr i veckan. Även egenträning T.ex Kondition 
• Att tillsammans sätta upp mål inför säsongen på både tränare och spelare. 
• Tillsamman med spelarna utföra en meningsfull och lämplig träning, stimulera och 

utveckla spelarnas förståelse som lag och individ. 
• Öka förståelsen för spelets skeenden anfall och försvar. 
• Teknik (balans, rörlighet, styrka, passningar, vändningar och skott). 
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•  Utföra målvaktsträning tillsammans med utomstående målvakt. 
•  Spelarutbildning för samtliga spelare. Detta kommer jag trycka på extra hårt iår! 

Match 

•  Spelagaranti för SAMTLIGA spelare som ingår i truppen pojkar 15 

•  Försöka hålla fasta positioner på spelarna. 

Mätbara mål 

• God förståelse för spelets skeende. 

• Skapa förståelse för vad som förväntas av just dig som spelare under match och 

träning. 

• Skapa förutsättningar för god sammanhållning i laget både på och utanför planen. 

Tex, Spelkväll, Bowling, Grillning! 

 

 
 

Styrelsens mål 2025 

• Ha ett 100-årsfirande för medlemmar under sommaren. 

• Vara med att arrangera Krullis cup under sportlovet för skolorna på ön. 

• Fortsätta bygga klubbkänsla och bygga broar mellan fotbollslagen 

• Följa Fotbollförbundets spelarutbildningsplan och utbilda/uppdatera alla ledare i den 

samt informera föräldrar om hur vi utbildar barnen inom fotboll.  

• Delta på Idrottens dag i september på Lärbro Skola och ev Solklintsskolan. 

• Avslutning i oktober med hamburgergrillning på Forsavallen. 

• Delta under Lärbrodagen. 
• Erbjuda lag i seriespel att åka på cup på fastlandet i sommar.  
• Jobbar vidare med sponsorintäkter   
• Faga Hammarsänget samt jobba vidare med samarbete med hembygdsföreningen 

som t.ex Valborgsfirandet och nya evenemang vid strandänget.  
• Kiosken - är en inkomstkälla och den ska vara öppen vid alla hemmamatcher och 

sammandrag samt även vid tillfällen under futsalsäsongen i Slite. Vara lyhörda för 
fler tillfällen där kiosk kan tänkas behövs som kan inbringa inkomster till föreningen.  

 

 

Ekonomi och Budget 2025  

 

Budget 2025  

Kostnader  
  

Kostnader Forsavallen 150000 
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Kostnader Fotboll  135000 
 

Bullebycup 78750 
750kr medlemspris 

Träningsläger 45000 
1500kr/spelare 

Adm, IT, Bank 20000 
 

100-årsjubilum 50000 
 

Bevattning 0 
 

   

   

Totala  478750 
 

 

 

Intäkter  2024 2025 

Lokstöd + regionstöd  106 800 120 000 
medlemsavgifter 14 300 25 000 
driftstöd 70 000 70 000 
fagning 12 000 12 000 
Sponsorer 127 000 115 000 
Uppesittarlotter 14 300 15 000 
Julkalender  50 000 50 000 
Kakor + annan försäljning  49 677 50 000 
Kiosk  74 809 80 000 
   

Totalt  518 886 537 000 

 

Vi tror att kostnaderna kommer öka under 2025 då vi är en växande förening och spelarna 
kommer bli fler och det behövs material och många lag har önskemål om att delta i cuper på 
fastlandet samt Forsavallen behöver fortsatt underhåll.  

Vi tror också att vi kan vara positiva till intäkterna och våga budgetera med lite mer i år än 
föregående år och förhoppningsvis täcker årets intäkter av de kostnader som rör Forsavallen 
och Fotbollen, dock finns det inte så mycket kapital att satsa i bevattning och andra saker 
om vi inte hittar fler intäktskällor under året.  
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